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PROTOKÓŁ  Nr 17/2013 

z wspólnego posiedzenia Komisji  ds Promocji Gminy, Kultury, Oświaty 

i Spraw Socjalnych i Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego, 

z dnia 15 maja 2013 roku 
 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 

1. Lasecka Danuta, Przewodniczący Komisji 

2. Oliwniak Agnieszka, członek Komisji 

3. Piotrowska Krystyna, członek Komisji 

4. Roszkowski Tomasz, członek Komisji 

5. Członkowie Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego - Teresa Drehajło, 

Wietoszko Wiesława, Jakubowski Karol, Zienczuk Leszek, Rzepniewski Paweł, 

6. Stanisław Derehajło, Wójt  Gminy 

7. Andrzejuk Mirosława, Skarbnik Gminy 

8. Stanisław Charyton, Sekretarz Gminy 

 

 

W wyniku porozumienia Przewodniczących Komisji odbyto wspólne posiedzenie 

w budynku Urzędu Gminy w godz. 09
00 

– 11
30

 pod przewodnictwem Pani Wiesławy 

Wietoszko, Przewodniczącej Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego.
 
 

Przewodnicząca stwierdziła, że w posiedzeniu uczestniczą wszyscy członkowie 

poszczególnych Komisji, a zatem  obrady są prawomocne. 

 

 Następnie Przewodnicząca odczytała porządek dzisiejszego posiedzenia,  nadmieniła 

że w punkcie 8 w sprawach różnych zostanie omówiony temat projektów organizacyjnych 

szkół z terenu gminy Boćki na rok szkolny 2013/2014. Porządek został przyjęty jednogłośnie:  

 

1. Rozpatrzenie uchwały w sprawie międzygminnego porozumienia dotyczącego 

rekultywacji składowisk odpadów 

2. Rozpatrzenie uchwały w sprawie emisji obligacji 

3. Rozpatrzenie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Bielskiemu (Nurzec- Szeszyły 1745B) 

4. Rozpatrzenie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej  Powiatowi 

Bielskiego (od granicy powiatu- Sielc 1704B) 

5. Rozpatrzenie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do WPF na 2013 rok 

6. Rozpatrzenie uchwały w sprawie wprowadzenia zmian do budżetu gminy na 2013 rok 

7. Informacja dotycząca działalności Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego, 

Komisji ds. Promocji Gminy, Kultury, Oświaty i Spraw Socjalnych za rok 2012 

8. Sprawy różne, omówienie projektów organizacyjnych szkół z terenu gminy Boćki na 

lata 2013/2014. 

 

Ad pkt 1 

Pan Wójt Stanisław Derehajło przedstawił projekt uchwały odnośnie zawarcia porozumienia 

międzygminnego dotyczącego wspólnej realizacji zadania polegającego na rekultywacji 

składowisk odpadów innych niż niebezpieczne i obojętne. Gminą wiodącą jest Gmina Sokoły 

powiat Wysoki Mazowiecki. Do porozumienia przystępuje 9 gmin: Gmina Boćki, Filipów, 

Kulesze Kościelne, Krypno, Nowogród, Radziłów, Rajgród, Zbójna i Gmina Sokoły. 

Składamy wniosek do Funduszu Ochrony Środowiska. Dofinansowanie z Unii Europejskiej 
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wynosi 85%, zaś wkład własny Gminy 15%. Koszty poszczególnych gmin przedstawiają się 

następująco:  

- Gmina Boćki środki własne 84 297,22 zł dofinansowanie w kwocie 561 981,48 zł, 

- Gmina Filipów środki własne 98 078,90 zł dofinansowanie w kwocie 653 859,32 zł, 

- Gmina Kulesze Kościelne środki własne 42 370,97 zł dofinansowanie w kwocie 282 473,13  

- Gmina Krypno środki własne 72 329,33 zł dofinansowanie w kwocie 482 195,56 zł, 

- Gmina Nowogród środki własne 269 942,90 zł dofinansowanie w kwocie 1 799 619,35 zł, 

- Gmina Radziłów środki własne 143 065,55 zł dofinansowanie w kwocie 953 770,30 zł, 

- Gmina Rajgród środki własne 112 776,43 zł dofinansowanie w kwocie 751 842,84 zł, 

- Gmina Zbójna środki własne 8 632,98 zł dofinansowanie w kwocie 57 553,21, 

- Gmina Sokoły środki własne 46 133,25 zł dofinansowanie w kwocie 307 555,02zł, 

 

Pani Piotrowska Krystyna zapytała czy w ramach projektu "dzikie" wysypiska też będą 

oczyszczone. 

Odpowiedzi udzielił Pan Wójt, nie mamy wyjścia w tej sprawie, musimy zrobić rekultywację. 

W następnym roku dostajemy dofinansowanie, wysypiska nielegalne zostaną zwiezione na 

wysypisko przy cmentarzu, powierzchnia hektarowa się nie zmienia, zwiększa się głębokość. 

Pani Przewodnicząca podziękowała. Więcej pytań nie zgłoszono.  

 

Ad pkt 2 

W tym temacie głos zabrała Pani Skarbnik. Kwota całościowa nie ulegnie zmianie nadal jest 

to 3,5 mln zł. Z tego 2013 roku będzie to 1 mln 700 tys. zł zaś w 2014 roku 1 mln 800 tys. zł. 

Firma Dragon Partners Warszawa przygotuje analizę przy uwzględnieniu zmiany kwot 

wykupu. 

Pytań nie zgłoszono. 

 

Ad pkt 3 i 4 

Pan Wójt poinformował, iż zostały przygotowane projekty uchwał w sprawie pomocy 

finansowej dla Powiatu Bielskiego, gmina przewiduje 109 tys. zł na przebudowę drogi 

Nurzec - Szeszyły, zaś na modernizację drogi od granicy powiatu - Sielc 91 tys. zł. 

Głos w dyskusji zabrał Pan Radny Leszek Zienczuk uważa, że robi się tylko drogi do Sielca. 

Wszystko jedna strona. 

Pani Wiesława Wietoszko powiedziała iż ta strona jest zaniedbana i drogi są w złym stanie.  

Pan Zienczuk odparł, że inne miejscowości też nie mają dróg np.: Wandalin, Krasna Wieś. 

Więcej uwag nie odnotowano. 

 

Ad pkt 5 i 6 

 

Projekt uchwały dotyczący zmian budżetu na 2013 rok jak i projekt zmian do WPF 

szczegółowo omówiła Pani Skarbnik Gminy. Wprowadza się zmiany w planie wydatków 

budżetowych celem prawidłowej realizacji planowanych zadań.  

Zmniejszenie planów dochodów budżetowych wynika z: 

- dochody zmniejsza się o 500 tys. zł tytułem planowanego zwrotu podatku VAT. Zwrot nie 

nastąpi w 2013 roku, 

- zwiększenia dochodów o kwotę 330 000 zł to planowana do otrzymania dotacja na remont 

dróg uszkodzonych wskutek klęsk żywiołowych (promesa została już otrzymana). 

Wydatki budżetowe zmieniono ponieważ: 

- zmniejszono dotację podmiotową dla GOK na poczet naprawy autobusu- 5 tys. zł, 
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-zabezpieczono środki na zadania związane realizowane na podstawie porozumień 

(rekultywacja wysypiska śmiecie 10 tys. zł, dotacja celowa jako wkład finansowy partnera 

wspierającego), 

- zabezpieczono środki na pomoc finansową dla powiaty bielskiego - 200 tys. zł, 

- zwiększono wydatki na obsługę długu- 50 tys. zł, 

- zabezpieczono środki na dokumentację dróg 150 tys. zł. 

 

Uchwała XX/138/13 kolumna 10 przedstawia spłatę zaciągniętych kredytów wraz z wykupem 

papierów wartościowych, które przedstawiają się następująco: 

- w roku 2017 jest to kwota  867 000,00 zł, 

- w roku 2018 jest to kwota  857 000,00zł, 

- w roku 2019 jest to kwota  600 000,00 zł, 

- w roku 2020 jest to kwota  600 000,00 zł, 

- w roku 2021 jest to kwota  650 000,00 zł, 

- w roku 2022 jest to kwota  650 000, 00 zł. 

 

Wynikła również sprawa odwołania od przetargu (wpłynął wniosek o unieważnienie 

przetargu). Przetarg dotyczył ofert na budowę przydomowych oczyszczalni ścieków. 

Pan Zienczuk Leszek zapytał kto się odwołał i dlaczego. 

Odpowiedzi udzielił Pan Wójt. Wybraliśmy trzecią ofertę, ponieważ była najbardziej realna 

cenowo. Wystąpiła duża rozbieżność cenowa. Dwie pierwsze oferty miały niską cenę. 

Najtańsze oferty nie dawały przesłanek do odpowiedniej realizacji budowy oczyszczalni.  

Odwołują się firmy, które zajęły pierwsze i drugie miejsce. 

Przewodnicząca zapytała czy są jakieś pytania. Pytań więcej nie zgłoszono. 

 

Ad pkt 7  

Przewodnicząca Komisji powiedziała, że sprawozdanie z działalności Komisji za rok ubiegły 

radni otrzymali na piśmie, ponadto temat ten był omawiany na poprzednim posiedzeniu. 

Zapytała czy są w tym temacie pytania. Pytań nie zgłoszono. 

 

Ad pkt 8 

Pan Wójt poinformował radnych, iż od września będzie więcej dzieci dojeżdżających do 

szkoły specjalnej. Obecnie dzieci jeżdżą dwa razy dziennie samochodem gminnym. We 

wrześniu będzie sześcioro dzieci i nie zmieszczą się do samochodu. Proszę o radę w tej 

sprawie, jak rozwiązać ten problem. 

Pan Leszek Zienczuk zapytał czy nie da się wozić "Gimbusem" tj. Autosanem H-6 albo kupić 

busa. 

Pani Skarbnik odpowiedziała, że można wozić Autosanem H-6 ale trzeba rozważyć ile będzie 

to kosztowało i jaka opcja będzie tańsza. 

Pan Sekretarz Stanisław Charyton zabrał głos w tej sprawie, kupno busa to nie wszystko, 

trzeba jeszcze zatrudnić kierowcę, opiekuna dla dzieci. Zatrudniając ludzi trzeba liczyć się z 

kosztami i rozważyć czy nie będzie lepiej zlecić dowozu firmie zewnętrznej. 

Radni zasugerowali aby sprzedać Autosan H-6, dołożyć i coś innego zakupić albo zlecić 

dowożenie dzieci innemu przewoźnikowi. 

Pan Wójt powiedział, że za Autosana H-6 można dostać jedynie 10 tys. zł dużo trzeba 

dołożyć jeszcze. Należy dokonać gruntownej analizy, kosztów jakie rozwiązanie byłoby 

najlepsze. 

 

Pan Wójt zwrócił się do Radnych z zapytaniem czy robimy klasy w szkole mniej liczne czy 

duże. 



 4 

Radny Paweł Rzepniewski zapytał ile jest dzieci w szkołach. 

Odpowiedzi udzielił Pan Wójt w Gimnazjum im. Jana Pawła II w Boćkach jest 127 uczniów, 

w Szkole Podstawowej 209 zaś w Szkole Podstawowej w Andryjankach jest  73 uczniów.  

Radni zgodnie uznali, że zostawiamy klasy mniej liczne i nie zamykamy żadnych szkół. Nie 

warto oszczędzać na dzieciach. 

Pan Wójt zgodził się z radnymi, że robimy klasy małe, staramy się o lepszą edukację 

i stwarzamy lepsze warunki dzieciom. 

Zdaniem Pani Agnieszki Oliwniak należałoby zadbać o kompetentne grono pedagogiczne. 

Pani Derehajło Teresa zabrała głos w dyskusji, uważa, że trzeba wymienić na młodsze grono 

pedagogiczne. 

Radni dyskutowali na temat wychowania, roli rodziców i nauczycieli w wychowaniu młodych 

ludzi. 

 

Po wyczerpaniu porządku dziennego Przewodniczący zamknął posiedzenie Komisji. 

Protokołował: Monika Osmólska 

 

Przewodniczący Komisji 

Lasecka  Danuta 


